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Πρακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έyινε
στα νpαφεία του Συμβουλίου στις 30/09/2021
Ap. πρακτικών 23/2021

Παρόντες:
Ο κ. Λάζαρος Λαζάρου Πρόεδρος
Ο κ. Χάρης Στυλιανίδης Μέλος

Ο κ. Κυριάκος Φουτάς Μέλος ·

Ο κ. Ανδρέας Θεοδούλου Μέλος
Ο κ. Ανδρέας Φιλίππου Μέλος

Ο κ. Κυριάκος Ψωματής Μέλος
Η κ. Στάλα Αχιλλέως Μέλος

Ο κ. Μάρκος Φουτάς Μέλος

Ο κ. Ανδρέας Λαζάρου Μέλος
Παρακαθήμενοι:

Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας

ΚΟΙΝΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Π1ΣΣΟΥΡΙΟΥ

ι 5 α1. ΖΟΖ1

ΘΕΜΑΤΑ:

1.0.0. ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ

Έγιν,ξ: ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας κατόπιν
μικροτροποποίησης.

Στα απορρέοντα από την συζήτηση είχαμε τις ακόλουθες αποφάσεις:

• Να εγκριθεί η παράταση αγοράς υπηρεσιών της Κας•••••••tμέχρι
τις 30/9/22 ως η θέση του Υπουργείου Εσωτερικών.

• Να καθιερωθεί μέρα βραβεύσεων (όλων των κατηγοριών), μια φορά τον χρόνο.
• Να συζητηθεί σε επόμενη συνεδρία το θέμα ηχογράφησης των συνεδριάσεων

για λήψη απόφασης.
2.0.Ο. ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ

Λόγω του ότι αρκετές προσφορές θα υποβάλλονταν τις επόμενες μέρες το σώμα
παρέπεμψε το θέμα στην επόμενη συνεδρία. Εξετάστηκαν μόνο οι προσφορές που
αφορούσαν την αποκατάσταση/ επιδιόρθωση τμήματος του δημόσιου δρόμου παρά
το 001 Πισσουρίου.

Η προσφορά της Εργοληπτικής Εταιρείας
με το ποσό των 1497 ευρώ ενώ οι άλλες

ύψους 1683 και - ·
3.0.0. ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΝΣΤΑΣΕΩΝ

_ επικυρώθηκε
δυο προσφορές των Κυρίων-

ύψους 1564 ευρώ απορρίφθηκαν.

Ο Πρόεδρος του σώματος έθεσε το θέμα και μετά από συζήτηση πάρθηκαν οι
ακόλουθες αποφάσεις:

• Η επιτροπή θα εξετάσει μόνο εμπρόθεσμες ενστάσεις.
• Ως τελευταία ημερομ ·α υποβολής εμπρόθεσμων ενστάσεων ορίστηκε η
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29/10/21.
• Η επιτροπή αφού μελετήσει τις ενστάσεις θα υποβάλει εισηγήσεις στο σώμα

που είναι και το μόνο αρμόδιο να πάρει αποφάσεις για πιθανή μείωση
φορολογίας.

• Ως μέλη της επιτροπής ορίστηκαν ο Γραμματέας, ο ταμίας και η Κα Στάλα
Αχιλλέως.

• Ετονίσθη ότι επικαιροποίηση των δεδομένων θα πρέπει να γίνεται πριν την νέα
φορολόγηση για περιορισμό των ενστάσεων.

• Ως επίσης η σωστή τήρηση των Αρχείων όπως Σκύλοι, Ενοικίου, Κοιμητηρίου

κλπ.
4.0.0. ΔΙΑΦΟΡΑ ΘΕΜΑΤΑ
Κατόπιν συζήτησης διαφόρων θεμάτων που κατέθεσε ο Γραμματέας πάρθηκαν οι
ακόλουθες αποφάσεις:
4.1. Να γίνει παραλαβή του πυροσβεστικού οχήματος τις αμέσως επόμενες ημέρες.
4.2. Να ζητηθεί από Τμήμα Υδάτων να υποβάλει το ίδιο 2 εναλλακτικές προτάσεις για
τον καταλληλότερο χώρο επεξεργασίας λυμάτων στο Πισσούρι αφού διαθέτει την
εμπειρία και το τεχνικό προσωπικό να το πράξει. Το Κ.Σ. θα πάρει την πολιτική
απόφαση βάση αυτών των εφικτών προτάσεων.
4.3. Όλα τα μέλη εξέφρασαν τις ανησυχίες τους για πληροφορίες πιθανής
αποκρατικοποίησης και πώλησης Αρ.τεμ.110 Φ.Σχ. 57/14 αποφασίζοντας ομόφωνα
διάφορες ενέργειες όπως:

• Συνάντηση με Βουλευτές της Λεμεσού και Υπουργό Εσωτερικών
• Διατήρηση της δημόσιας παραλίας Μουντί με κάθε κόστος
• Διασφάλιση δημόσιας σχηματικής πρόσβασης στην ίδια παραλία
• 'Ενταξη στο πολεοδομικό σχέδιο περιοχής, παλαιότερο αίτημα για χώρο

στάθμευσης και πρασίνου στο συγκεκριμένο τεμάχιο
4.4.Να αναθέσουμε σε δικό μας μηχανικό, τον κύριο τον σχεδιασμό
συμβολής Κοκκινογής με 86 σε συνεργασία με τα Δημόσια Έργα

4.5.Να αναθέσουμε στον χωρομέτρη μηχανικό
εγγραφής του δρόμου Λαουρού έως 86
4.6.Κατόπιν αιτήματος του••• ι•ιvια τοποθέτηση κινούμενων κάθετων shutter
επί της υφιστάμενης τέντας του, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να τοποθετηθούν
ονομαστικά επί του θέματος.

ο Κ. Ψωματής: Να επιτραπεί μόνο για 4 χειμερινούς μήνες Νοέμβριο -
Φεβρουάριο επειδή την χειμερινή περίοδο όλα τα εστιατόρια είναι
κλειστά.ο Μ. Φουτάς: Ναι για 4 μήνες με διαφανές υλικό. Σεβόμενοι τους
διαδρόμους και τα τ.μ. της άδειας χρήσης που κατέχουν, και τούτο όπου
είναι εφικτόο Κ. Φουτάς: Ναι για 5 μήνες και μόνο 70% των τ.μ. της άδειας χρήσης
πλατείας που του παραχωρήθηκαν.

ο Σ. Αχιλλέως: Διαφωνεί επί της ουσίας αλλά το ανέχεται για δοκιμαστική
περίοδο.

ο Α .Θεοδούλου: Διαφωνεί επί της ουσίας αλλά το ανέχεται για δοκιμαστική
περίοδο εκτός και αν υπάρξει γραπτό παράπονο, οπόταν θα

την εργασία

~Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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επανεξεταστεί.
ο Χ. Στυλιανίδης: Απείχε λόγω ειδικού συμφέροντος.
ο Α. Φιλίππου: Ναι για φέτος τον χειμώνα και για 4 μήνες δοκιμαστικά από

Νοέμβριο έως Φεβρουάριο 2022.
ο Πρόεδρος: Απορρίπτει τον κάθετο τεμαχισμό δημόσιου χώρου καθώς

δημιουργεί κακό προηγούμενο και αλλοιώνει την εικόνα ενιαίου χώρου
Πλατείας.

ο Γραμματέας: Με τον νόμο δεν δικαιούμαστε καμία παραχώρηση επί
δημόσιου χώρου.

4. ?.Να αποταθούμε με επιστολή στην Ηλεκτρομηχανολογική Υπηρεσία για
φωταγώγηση από την έξοδο αυτοκινητόδρομου (ορμίσκου) προς την 86.
4.8. Να αναθέσουμε στην
χρωματιστά Χωριά της Κύπρου.

4.9.Να αφεθεί στην αρχιτέκτονα Κα······ και τον γραφίστα Κον
να αποφασίσουν την τελική μορφή της πινακίδας εισόδου μεταξύ του αρχικού
σχεδιασμού πινακίδα 5 και το τροποποιημένο.

4.10.Να ζητηθεί από τον Kov 1a φιλοτεχνήσει το κάδρο φωτογράφησης από
το σημείο θέας Μελάντας.

διεκπεραίωση της αίτησής μας για ένταξη στα

~οινοτικού
Συμβουλίου Πισσουρίου

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου

Λάζαρος Λαζάρου
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